

No. 73161

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 58673. **Preparatory Commission for the Comprehensive Nuclear-Test-Ban Treaty Organization and Indonesia**

Technical Arrangement between the Preparatory Commission for the Comprehensive Nuclear-Test-Ban Treaty Organization and the Government of the Republic of Indonesia on the Conduct of Activities, including Post-Certification Activities, relating to International Monitoring Facilities for the Comprehensive Nuclear-Test-Ban Treaty (with appendix). Jakarta, 26 February 2025, and Vienna, 16 April 2025

Registration with the Secretariat of the United Nations: Preparatory Commission for the Comprehensive Nuclear-Test-Ban Treaty Organization, 9 May 2025

Done at New York on 1 July 2025

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 58673. **Commission préparatoire de l'Organisation du Traité d'interdiction complète des essais nucléaires et Indonésie**

Arrangement technique entre la Commission préparatoire de l'Organisation du Traité d'interdiction complète des essais nucléaires et le Gouvernement de la République d'Indonésie sur la conduite des activités, y compris les activités post-certification, relatives aux installations de surveillance internationales pour le Traité d'interdiction complète des essais nucléaires (avec annexe). Jakarta, 26 février 2025, et Vienne, 16 avril 2025

Enregistrement au Secrétariat des Nations Unies : Commission préparatoire de l'Organisation du Traité d'interdiction complète des essais nucléaires, 9 mai 2025

Fait à New York le 1^{er} juillet 2025

Pour le Secrétaire général